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Aanslag elektra marktkooplieden 

 
 De marktkooplieden hebben onlangs de aanslag voor elektra 

gekregen. Zij vinden deze belachelijk hoog en niet in verhouding 
staan met de werkelijkheid.  
 

Vraag 1  
Heeft de wethouder kennisgenomen van dat geluid?  
 

Antwoord 1 Ja 
Vraag 2 Zo ja, heeft hij al contact opgenomen met hen? 

 
Antwoord  Ja, in 2023 heeft de wethouder dit besproken met de 

Marktcommissie. Verder is er in 2023 en 2024 via de ambtenaar 
(markt coördinator/secretaris Marktcommissie) contact geweest over 
de verwachte energie-prijsstijgingen. 

Vraag 3 Klopt het, dat er gedurende het jaar 2023 geen contact is geweest 
vanuit de gemeente met de marktkooplui over de te verwachten 
hoogte van de aanslag? 
 

Antwoord 3 Dat klopt niet. Er is contact vanuit de gemeente geweest dat de 
rekening van 2023 naar verwachting hoger uit zou vallen. Zie ook 
bovenstaande.  

Vraag 4 Wanneer het voor de marktkooplui moeilijk tot onmogelijk is om de 
aanslag in een keer te betalen, is er dan een redelijke 
betalingsregeling mogelijk? 
 

Antwoord 4 Ja 

 
1  Raadsleden dienen schriftelijke vragen aan het college of de burgemeester in bij de griffier. 
   Schriftelijke beantwoording gebeurt zo spoedig mogelijk, in ieder geval binnen tien dagen nadat de vragen 
   zijn ingediend.  
   Vragen die ten minste 48 uur voor aanvang van een raadsvergadering zijn ingediend worden mondeling 
   beantwoord in de eerstvolgende raadsvergadering, tenzij het college of de burgemeester de griffier 
   gemotiveerd in kennis stelt dat dit onmogelijk is, waarbij tevens aangegeven wordt binnen welke termijn 
   beantwoording zal plaatsvinden. 
   De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen).  

 
 


